

# 深信堂幼稚園通告

## 有關 EASY EASY 好小事—好事日記活動

- ◆ 事由：這活動是由以勒基金及我熱愛生命行動為主辦機構，旨在鼓勵學生日行一善，然後記錄下來與身邊的同伴或家人分享。大會將挑選當中 365 份佳作編輯成《好事日記》，宣揚行善美德。
- ◆ 活動日期：由 2017 年 12 月 14 日至 2018 年 1 月 2 日的其中 14 天，只須列出明確日期及清晰記錄所做的各種不同的好事便可。
- ◆ 交回日期：2018 年 1 月 3 日（星期三）交回老師。
- ◆ 參加辦法及活動詳情：
  1. 請家長在上述活動期間幫助同學把曾做的各種不同的好事情以文字、圖畫或相片的方式記錄下來，然後於交回日期時把整個好事日記記錄膠套交給老師，老師將邀請學生把所做的好事情與其他同學分享。
  2. 為鼓勵學生踴躍參與，每位曾呈交好事日記紙的學生將獲贈小禮物一份。
  3. 如能在 14 張好事日記紙上清晰記錄日期及所做的各種不同好事，則會獲得大獎一份。
  4. 校方將於活動結束後，從收集回來的好事日記紙中挑選數份佳作交給大會進行評審。

我們期待收到小朋友的行善記錄，請家長鼓勵小朋友踴躍參加這項有意義的活動。

### ◆ 附帶事項：

2018 年 1 月 8 日（星期一）至 1 月 12 日（星期五）為基督教香港信義會深信學校的考試週，為了學生的出入安全，放學時間稍微調整為下午 12 時 10 分，敬請注意！

校長李尚敏謹啟  
2017 年 12 月 13 日

# Faith Lutheran Church Kindergarten

## Circular Regarding Easy Easy Little Good Deeds

13<sup>th</sup> December 2017

- ◆ **Subject** : The activity is organized by “Jireh Fund” and “I Love Life”. It aims to encourage students to do a little good deed every day, record it and share with their family members and friends. The organization will select about 365 copies of works, edit and produce “Easy Easy Little Good Deeds Diary”.
- ◆ **Activity** : From 14<sup>th</sup> December 2017 to 2<sup>nd</sup> January 2018. Students may record totally 14 little good deeds (could be in consecutive or inconsecutive order) between these periods. Students are required to state the specific date of the little deed and record various of deeds clearly on the diary sheets.
- ◆ **Deadline** : 3<sup>rd</sup> January 2018 (Wednesday).
- ◆ **Details** :
  1. Parents should help students to keep track of different deeds they have done, describe them by words, drawing pictures, or photos, and return the whole diary folder to the class teacher by deadline. The class teacher will ask students to share with their classmates in the class.
  2. To encourage students to participate the activity, students who submit the diary will be given a gift for encouragement.
  3. The school will select some of the student works after deadline and send them to the organization for final selection.
  4. Students who submit all 14 copies of completed diaries (clearly recorded) will be given a present.

**Remark** : 8<sup>th</sup> (Monday) to 12<sup>th</sup> (Friday) January 2018 is the examination period of the ELCHK Faith Lutheran School. For the sake of student safety, class will be postponed and finished at 12:10pm.

We look forward to receiving your child’s little good deed diary.

Ms Lee Sheung Man

The Principal